
Kedves Öttevényiek!  

Raczenböck Kálmán vagyok, született öttevényiként 

döntöttem el, hogy megmérettetem magam 

polgármester jelöltként! Családapa, sikeres vállalkozó 

és Gy-M-S Vármegyei Kereskedelmi -és Iparkamara 

elnökségi tag vagyok! Tapasztalatomat Öttevényért 

kívánom szolgálatba állítani!  

SZÜKSÉG VAN A VÁLTOZÁSRA! Még ha ez néha nem is 

könnyű! 

EZ A DÖNTÉS AZONBAN MEGÉRETT! 

Miért gondolom? Vegyük végig: 

- Fiatal koromban Öttevény egy Győr melletti neves 

település volt, ahova sikk volt költözni. Ma inkább 

mennek máshova a családok! Lemaradtunk és sokkal kevésbé felkapott falvak előztek 

meg minket a régióban! Fogy a lélekszám, a gyerek! Nem vagyunk olyan hívogató 

település, ahova érdemes kiköltözni! HOZZUK HAZA AZ ÖTTEVÉNYI UNOKÁKAT! 

TARTSUK MEG A CSALÁDOKAT! 

- Ma számos öttevényi család inkább viszi máshova a cége telephelyét, mert jobb 

feltételeket kap a vállalkozása számára máshol! A helyi vállalkozókat meg kell becsülni 

és idehozni akár többeket is! AZ IPARŰZÉSI ADÓ NEKÜNK IS JÓL JÖN! ADJUNK, HOGY 

KAPHASSUNK!  

- Fáj a széthúzás! Büszkén vállaltam magam öttevényinek, ma sokan inkább nem 

mondják el! Nagyszerű önkormányzat által támogatott rendezvényeink voltak, amikre 

távolról is jöttek. RENDEZVÉNYEK, ÖSSZETARTÁS ÖTTEVÉNYIEKÉRT ÉS ÖTTEVÉNYÉRT!  

- Jól átgondolt és jól kivitelezett beruházásokra van szűkség. A beruházások a lakosság 

javát kell, hogy szolgálják. Vállalkozóként, kollégáimat is arra tanítom, a minőségi 

munka nem pénzkérdés! MINŐSÉGI BERUHÁZÁSOKAT A FALUNAK! 

- Manapság egyszerű kritikát megfogalmazni, a közösségi médiában, de abból ember 

legyen a talpán, aki kiszűri a valóságot! Hiszek a kommunikációban, a személyes 

beszélgetésekben, a fórumokban! A POLGÁRMESTERI HIVATALNAK NYITVA ÉS 

NYITOTTNAK KELL LENNIE!  

- A munka, a család mellett nagyon fontos a biztonság! ÚJRA AKTÍV POLGÁRŐRSÉGET 

ÖTTEVÉNYEN!  

KÉREM SZAVAZZON ÖN IS A VÁLTOZÁS MELLETT! ÉN MÁR BEVÁLLALTAM AZ ŐSZINTESÉGET! 
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